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Verslag 

 
Aanwezig:  
Tony Willaert – Tim Moriau – Betty Autrique –– Geert Verdoodt -  
Paula Vanhoovels (verslag) 
 
Verontschuldigd: 
Roland De Bois 

 

 

1 Goedkeuring verslag 

Het verslag zal telkens via mail goedgekeurd worden, bij voorkeur binnen de week na de vergadering. 

Nadien zal het online verspreid worden naar de clubs.   

 

2 Tweede kandidaatsronde beleidscommissie recreatie 

Zoals bepaald tgv. de algemene vergadering van de VAL zal een tweede kandidaatsronde georganiseerd 

worden voor de beleidscommissie recreatie gezien het minimum aantal leden (6) niet bereikt werd. 

 

3 Plaats van de VAL in het sportlandschap 

Paula schetst het sportlandschap in Vlaanderen en de plaats van de Vlaamse Atletiekliga tov. de 

Multisportfederaties, die ook recreatief sporten aanbieden. 

De commissie is van mening dat de Vlaamse Atletiekliga zich meer moet profileren als runningfederatie.  

 

Daarnaast moeten we de clubs ondersteunen in de structurele uitbouw van het recreatieve aanbod naast 

het competitieve aanbod, ook in de jeugdwerking 14+. Dat kan door de organisatie van overlegsessies 

met “good practices”. 

 

Niet alle verenigingen zijn overtuigd dat het recreatieve aanbod en meerwaarde kan zijn. Dat kan 

aangetoond worden met een  businessplan. Tim zal een voorstel van businessplan uitwerken voor 

enerzijds de clubs als voor de federatie. 

 

Er kunnen verschillende redenen zijn om al dan niet het recreatieve aanbod in een club of gemeente uit 

te bouwen: beschikbaarheid van trainers, accommodatie, aanwezigheid van loopgroepen, ….  

Om de aanpak te bepalen moeten we een zicht krijgen op alle (licht) georganiseerde loopactiviteit in 

Vlaanderen. 

Er zijn verschillende actoren. Paula zal zoveel mogelijk gegevens verzamelen. 

 

4 Plaats van Recreatie binnen de VAL 

Bij de volgende vergadering van de raad van bestuur zullen de bevoegdheden van de commissies 

besproken worden en de plaats van de recreatieve zuil binnen de federatie. Het is belangrijk dat de 

commissie voldoende ruimte krijgt om haar ambities optimaal te realiseren. 
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Gezien de Vlaamse Atletiekliga geen uitgesproken profiel heeft naar Running toe is het een optie om 

een andere merknaam te gebruiken. “Running&co” wordt voorlopig als merknaam gebruikt. 

 

5 Doel en Visie 

Doel 

De beleidscommissie wil het recreatieve luik binnen de federatie zo ontwikkelen dat het aantal leden 

aangesloten bij de federatie op termijn het aantal competitieve leden evenaart en zelfs overtreft maar 

waarbij de competitieatletiek blijft primeren. 

Daartoe moet de federatie haar imago wijzigen en de verenigingen aanmoedigen om zich open te stellen 

voor een recreatief aanbod voor zowel jeugd 14+ als voor volwassenen, met accent op het running 

gedeelte. 

 

Visie 

 Enerzijds willen we de bestaande verenigingen begeleiden om het recreatieve aanbod uit te 

bouwen naast het competitieve aanbod, zowel bij de jeugd 14+ als bij de volwassenen. Clubs 

moeten inzien dat een brede basis in recreatieve werking de club niet alleen financieel maar ook 

naar mankracht versterkt. 

 

 De meerwaarde van aansluiting bij de VAL moet duidelijk gecommuniceerd en verder 

uitgebreid worden. 

 

 De meerwaarde voor recreanten bij de VAL moet verder uitgebouwd worden 

Begeleiding: 

o Herwerking van de opleiding Jogbegeleider. 

o Het aanbod van begeleiders uitbreiden. 

 

Sociale aspect: 

Aantonen dat sporten in clubverband veel leuker is door 

o Nevenactiviteiten 

o Stimulatie van andere deelnemers 

o Plezierbeleving in groep 

 

 De voorwaarden voor aansluiting van recreatieve verenigingen moet herbekeken worden. 

 
Om aan deze doelstellingen te werken is het nodig om, op basis van te verzamelen gegevens en uit 

bevraging van diverse actoren en onze eigen kennis, de zwakke punten te benoemen die dit doel 

belemmeren en remedies te zoeken om deze één voor één aan te pakken waar mogelijk 

(bv. aansluitingsgelden, voldoende accommodatie, begeleiders....). 

Ook samenwerkingsverbanden met andere actoren zijn te bekijken. 
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6 Projecten 

Recreatiesportfonds 

De meerwaarde van het Recreatiesportfonds, gericht naar zowel het jeugdaanbod 14+ als naar de 

volwassenwerking, moet duidelijk naar de clubs gecommuniceerd worden. Paula maakt een voorstel van 

tekst. 

 

Loopomlopen 

Paula werkt het project van de Loopomlopen verder uit. 

In een volgende vergadering van de beleidscommissie zal de concrete aanpak verder besproken worden.  

 

7 Vergaderdata 

Er wordt geopteerd om de eerste maandag van de maand te vergaderen (tenzij dit een feestdag is).   

Data: 

8 mei (1 mei = feestdag) - 12 juni (5 juni = feestdag) – (3 juli – 7 augustus) – 4 september – 2 oktober – 

6 november – 4 december, telkens om 19u in de lokalen van de Vlaamse Atletiekliga. 

 

Er werd gesteld om niet te  vergaderen in de zomerperiode maar afhankelijk van de nood kan beslist 

worden om alsnog een vergadering te voorzien. 

 

Als voorzitter zal Tony de commissie vertegenwoordigen in de raad van bestuur.  

 

 


